

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12*

Møde dato: 3/8-2026

Tilstede: Birthe, Jørg, Arne

Referent: Arne

Næste møde

- **21/9-26 kl. 16.30** hos Birthe
- samle nye bestyrelse efter afd. mødet. Planlæg året

Referat

- Sommerfest aflyses i år
- Kaffemøde holdes 23/8 kl 15 i Gildesal
- "Ordensregler" for lade standere – hvor kom de fra?
- Nye hæk skulle være potentil – men er Spirea?
- Birthe har kun "kontortid" på hverdage kl 15-18 ift udlejning af gildesal, gæstevær., flag m.v.
- 13 spørgsmål fra Eva Wedderkopp – Birthe taler med hende [BH]

Fra tidligere

- Evt. en fast P-plads pr lejlighed – evt årlig afgift?
- Benyt falke/høge kasser mod måger?
- afd 3 (Jette) – vil vi lægge lokale til beredskabsmøde
- afd 11 (Torben L.) – vil vi deltage i nabohjælp møde
- sende/aflevere ordensregler til nye beboere i afd. 12
- Vurdere behov for ekstra gæsteværelse/toilet i #11 over tid
- **Brandslukker** er fjernet fra grillhytten
- **Fast bålsted/grill** [Jørg skaffer tilbud]
- **Hæk v #15** gavl skæres helt ned i jan/feb

Aftalte Søbo arbejder

Afd møde 2025

- Plante 3-4 hvidtjørn, magnolie træ

Markvandring (2026)

- Cykelskur v #27 skal males, trekanten mangler ved 20km/t skilt, skiltet skal skiftes ud
- Fliser rettes op på tørreplads
- Mulighed for flere parkeringspladser? – eller håndhæve maks antal pr lejlighed?
- Ladestander – hvornår strøm på og instruks til beboere (Nortec ?)
Regler for ladestander (ikke off. tilgængelige / maks P-tid / ikke dieselbiler foran ladestander)

Næste markvandring (2027)

- Udvendige fuger ved vinduer
- Male gelænder i opgange

Næste årlige afd.møde

- Forslag: Græs ved 20km/t skiltet
- Forslag til at nedskære buskads foran skraldespande + lave P-pladser der